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Protokół  Nr V/2007 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 15 lutego 2007 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji - 21

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy  quorum   (  na  sali  obecnych  było  21  radnych  )  prowadzący  obrady
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Żelezik  otworzył  V  sesję  Rady  Miejskiej  w
Wołominie w dniu  15 lutego 2007 roku o godzinie 14.10

Pkt 1
Wybór sekretarza obrad
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego :
Emila Wiatraka – wyraził zgodę na pełnienie obowiązków sekretarza obrad
 
W głosowaniu jawnym,  za-20 głosów, przeciw-0, wstrz.-1, radni wyrazili zgodę by funkcję
sekretarza obrad  pełnił radny  Emil Wiatrak.

Pkt 2
Przewodniczący Rady Andrzej Żelezik odczytał porządek obrad przesłany radnym wraz z
zawiadomieniem o terminie sesji. ( załącznik Nr 2 )

Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  włączenie  do  porządku  obrad  punktu  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej.

Radni  wyrazili  zgodę  na  wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  w  sprawie
zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  na 2007 rok w głosowaniu
jawnym za -20 głosów, przeciw -0 wstrz. -1 osoba  

Pkt 3
Protokół z IV sesji  Rady Miejskiej w Wołominie w dniu  25 stycznia 2007 roku  został
przyjęty bez uwag w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 4

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska – Henryka Żabik
komisja spotkała się jeden raz w okresie miedzy sesjami. Zaproszono na to posiedzenie
przedstawicieli policji, Burmistrza Wołomina. Omawiano sprawy związane ze współpracą z
policją. 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – Jolanta Sawicka – Jurek
Komisja  spotkała  jeden  raz.  Omawiano  sprawę  przyznania  medalu  ”Zasłużony  dla
Wołomina” oraz przyznania Honorowego Obywatelstwa Wołomina.  Omówiono również
bieżące sprawy dotyczące oświaty, kultury i sportu z uwzględnieniem organizacji zajęć dla
dzieci  i  młodzieży  w  czasie  ferii,  negocjacji   dodatków  do  wynagrodzeń  nauczycieli,
informacje  dot,  podziału  komisji,  możliwości  uhonorowania  młodzieży  i  dzieci
osiągających  sukcesy  w  dziedzinie  oświaty,  kultury  i  sportu.   Zaopiniowano  również
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projekty uchwał. 

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Na swoim posiedzeniu komisja zaopiniowała projekty uchwał  kierowane na sesję.  Opinie
dotyczące poszczególnych uchwał będą przedstawiane  przy ich omawianiu.

Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
Na swoim posiedzeniu komisja zaopiniowała projekty uchwał  kierowane na sesję.  Opinie
dotyczące poszczególnych uchwał będą przedstawiane  przy ich omawianiu.

Komisja Finansów Gminnych – Zofia Michalik
Komisja odbyła jedno posiedzenie i zajmowała sie zaopiniowaniem uchwał dot. finansów
gminy.  Komisja przyjęła plan pracy na 2007 rok, którego treść stanowi załącznik Nr 3 do
niniejszego protokołu. 

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Alina Czerska
Komisja zapoznała sie z informacją jakiego rodzaju organizacje pozarządowe funkcjonują
na terenie miasta, zwłaszcza te organizacje , które w swych statutach posiadają zapis o
wspieraniu osób chorych, niepełnosprawnych. 

Pkt 5
Informacje o realizacji uchwał Rady miejskiej w Wołominie, podjętych na sesji w dniu 25
stycznia 2007 roku przedstawiła Sekretarz Gminy Marzena Roszkowska. Treść informacji
stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pkt 6
Jerzy  Mikulski  -  Burmistrz  Wołomina   przedstawił  informację  o  swojej  pracy  między
sesjami. 
W okresie  sprawozdawczym trwała  bieżąca  obsługa  mieszkańców wykonywana  przez
pracowników  komórek  organizacyjnych  Urzędu  miedzy  innymi  przez:  Wydział  Spraw
Obywatelskich,  Referat  Ewidencji  Działalności  Gospodarczej  i   Koncesji,  Urząd  Stanu
Cywilnego,  Wydział  Urbanistyki  i  Gospodarki  Gruntami,  Referat  Ochrony  Środowiska,
Wydział Eksploatacji Infrastruktury Gminy, Wydział Finansowo – Podatkowy.
Burmistrz  poinformował,  że  zakończone  zostały  prace  nad  modyfikacją  sposobu
skuteczniejszego kontaktu z obszarami wiejskimi naszej gminy.  Do tego celu planowane
jest przekształcenie pracy wydziału  Ochrony Środowiska i Rozwoju Obszarów Wiejskich.
Rozszerzy  się  sferę  jego  działania,  aby  ulepszyć  formę  komunikowania  się  z
mieszkańcami obszarów wiejskich. 
I.  INFORMACJE WYDZIAŁU  EKSPLOATACJI INFRASTRUKTURY
GMINY
1.  Rozstrzygnięto  przetarg  na Wyłapywanie,  przyjmowanie  i  utrzymywanie
bezdomnych zwierząt.
2. Podpisano umowę na Konserwację oświetlenia ulicznego na terenie gminy
Wołomin  
3.  Przeprowadzono akcję zapobiegania śliskości zimowej. 
W ramach tej akcji odśnieżano ulicę utwardzone z użyciem mieszanką soli
drogowej  i  piasku  o  stężeniu  40%,  oraz   płużono  drogi  nieutwardzone,
odśnieżano także chodniki na terenie Gminy. 
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W  wyniku  roztopów  zostało  podtopionych  kilka  ulic  i  posesji  z  których
interwencyjnie wypompowano wodę.   
II  INFORMACJE  WYDZIAŁU  URBANISTYKI  I  GOSPODARKI
NIERUCHOMOŚCIAMI
4) Sprzedano w drodze umowy notarialnej na rzecz najemców  9 lokali mieszkalnych.
5)    Nabyto do zasobu gminnego w drodze umowy notarialnej 1 nieruchomość

przeznaczoną pod ulicę Wołyńską.
III. INFORMACJE  WYDZIAŁU  INWESTYCJI
Budowa wodociągu we wsi Majdan
– roboty w zakresie umowy z f. Orpa zakończono w 2006r.
– płatność z 2007r. w kwocie 72.583,88zł – dokonano w dn.29.01.2007r.
– trwa rozliczenie inwestycji.

Budowa wodociągu w ul. Nowa Wieś i ul. Jesiennej
– wystąpiono o pozwolenie na budowę wodociągu w ul. Jesiennej,
– trwają uzgodnienia dla potrzeb wykonania projektu budowy wodociągu w sięgaczu

(dz.nr 85/4) od ul. Nowa Wieś.
Budowa nowo projektowanej drogi woj. 634 od skrzyżowania ul. 1 Maja z Al.
Niepodległości w Wołominie do skrzyżowania ulicy Szosa Jadowska w Duczkach
– trwają prace projektowe – kontynuacja umowy zawartej w2006r. z firmą AKSA
– termin wykonania 15.03.2007r.
Przebudowa ul. Kościelnej, Przechodniej, Miłej i ul. Moniuszki z zagospodarowaniem
Placu 3 Maja
– kontynuacja robot zgodnie z umową zawartą w 2006 z  firmą KROL,
– w 2007r.wykonano 90% robót  kanalizacji deszczowej oraz 8% robót drogowych Placu

3 Maja na wartość brutto 135.972,04 zł
Budowa ulicy Wschodniej
– rozpoczęto prace nad przygotowaniem SWIZ dla potrzeb wykonania projektu ulicy

Wschodniej,
Wykonanie chodnika i ścieżki rowerowej w ul. Lipińskiej
– zadanie wykonane w 2006r.
– w  2007r. pozostała płatność 129.589,0zł wynikająca z zawartych umów, termin

płatności 31.03.2007r..
Budowa ulic Tęczowej i Wiosennej
– trwają prace projektowe termin wykonania 28.02.2007r.
Budowa budynku komunalnego
– trwają prace budowlane zaawansowanie robot powyżej 30%
Remont obiektu przy ul. Wileńskiej 32.
– rozbiórka sali gimnastycznej  otwarcie ofert nastąpiło 8.02.2007r. wpłynęło 11 ofert,

trwają prace komisji przetargowej,
–  trwają uzgodnienia projektu miejsc postojowych w Urzędzie Marszałkowskim i

Powiatowym Inspektoracie Ruchu.
Remont kapitalny budynku Urzędu Miejskiego
– rozpoczęto I etap remontu wykonawcą jest firma AKPOL z  Mińska  Mazowieckiego,

wartość umowy – 547.024,75 zł
– zakres robót obejmuje remont sanitariatów i pomieszczeń socjalnych I,II,III p, remont

dachu z montażem klap oddymiających na klatką schodową , naprawą kominów,
wymianą obróbek i instalacji odgromowej, wymianę ściany z luksferów na ścianę
murowaną z oknami.

– termin zakończenia remontu I etapu 30 maja 2007r.
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– rozstrzygnięto przetarg na nadzór inwestorski nad remontem  wybrana została firma
Wojewódzka Dyrekcja Inwestycji w Ostrołęce z kwotą brutto 10.393,47zł

Budowa obiektu SP Zagościniec
– ogłoszono postępowanie przetargowe na dokończenie budowy
– otwarcie ofert 12.03.2007r.
Przebudowa dachu SP 7
– wybrano rodzaj pokrycia dachu tj. blachodachówka powlekana,
– trwają prace projektowe zakończenie 28.02.2007r.
Przebudowa dachu w budynku ZS nr 4
– w przygotowaniu konieczna dokumentacja przetargowa
Przebudowa dachu budynku ZS nr 2
– w przygotowaniu konieczna dokumentacja przetargowa.
Dokumentacja projektowa przebudowy MSP ZOZ nr 1
– opracowywane są założenia dla przygotowania postępowania na wykonanie

wielobranżowego projektu przebudowy budynku.
Przebudowa budynku przy Powstańców 12
– 12.02.2007 rozstrzygnięto przetarg na wykonanie remontu, wybrana została firma

Gawbet z Wołomina z kwotą 116.062,67zł, 
– termin wykonania 23.03.2007r.
Odgazowanie wysypiska odpadów komunalnych w Lipinach Starych
– trwają prace projektowe aktualizacji dokumentacji , termin zakończenia – 28.02.2007r.
V.INFORMACJE REFERATU OCHRONY ŚRODOWISKA I
ROZWOJU OBSZARÓW  WIEJSKICH 

1. Przygotowano do realizacji akcję informacyjną skierowaną do wszystkich właścicieli
nieruchomości dotyczącą obowiązku zawarcia umów na wywóz nieczystości stałych i
płynnych z terenu posesji

VII.SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:
– 25.01.2007 r. - Spotkanie Laureatów I Wystawy Biznesu
– 27.01.2007 r. - Uroczystości z okazji 15- lecia Chóru Miejskiego
– 28.01.2007 r. - Obchody rocznicy Powstania Styczniowego
– 30.01.2007 r. - Spotkanie koordynacyjne z burmistrzem Kobyłki dotyczące ' Funduszu

Spójności”
– 01.02.2007 r. 

    * negocjacje ze Związkami Zawodowymi Nauczycieli
    * spotkanie z Prezesem Związku kombatantów  - odznaczenie Kierownika )PS –
Rafała Stańczyka 
    * spotkanie z Zarządem  PWi K – Fundusz Spójności

– 06.02.2007 r – Spotkanie z PWiK – POK – Fundusz Spójności
– 07.02.2007 r. - Negocjacje ze Związkami Zawodowymi Nauczycieli – c.d. 
– 08.02.2007 r. - Spotkanie koordynacyjne – Dni Wołomina
– 09.02.2007 r.-  Spotkanie w sprawie Ossowa
– 09.02.2007 r.-  Zakończenie  akcji „Zima w Mieście”
– 10.02.2007 r. - Walne Zebranie Sprawozdawcze OSP Wołomin
– 11.02.2007 r. - Uroczystość 50-lecia pożycia par małżeńskich
– 13.02.2007 r. - Spotkanie w PWiK z POK
– 14.02.2007 r. - Spotkanie koordynacyjne organizatorów Dni Wołomina
VIII.ZARZADZENIA
1 Zarządzenie  Nr  12/07 z  dnia  26.01.2007  r.  w sprawie  likwidacji  środka  trwałego  
tj. budynku sali gimnastycznej dawnej SP Nr 1 w Wołominie ul. Wileńska 32.
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2.  Zarządzenie  Nr  13/07  z  dnia  29.01.2007  r.  w  sprawie  powołania  Komisji
Przetargowej:Remont  pomieszczeń  I  piętra  w  ramach  zadania  inwestycyjnego
p.t.”Przebudowa budynku przy ul. Powstańców 12”.
3.  Zarządzenie  Nr  14/07 z  dnia  29.01.2007  r.  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy
Wołomin na 2007 rok.
4.  Zarządzenie Nr 15/07 z  dnia 5.02.2007 r.  w sprawie zatwierdzenia harmonogramu
kontroli w jednostkach organizacyjnych Gminy Wołomin.
5. Zarządzenie Nr 16/07 z dnia 5.02.2007 r. w sprawie powołania Komisji Przetargowej na
zadanie:  Budowa  Szkoły  Podstawowej  we  wsi  Zagościniec  Gmina  Wołomin  wraz  z
infrastrukturą towarzyszącą – dokończenie budowy.
6. Zarządzenie Nr 17/07 z dnia 5.02.2007 r. w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji.
7. Zarządzenie Nr 18/07 z dnia 8.02.2007 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin
na 2007 rok.
8.  Zarządzenie  Nr  19/07 z  dnia  9.02.2007 r.  w sprawie  ustalenia  na 2007 rok  planu
dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  placówek  oświatowych
prowadzonych przez Gminę Wołomin oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania
opłaty za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli.

Pkt 7
Podjecie uchwał

Andrzej Żelezik – Przewodniczacy Rady
Odczytał protokół z posiedzenia Kapituły nadania tytułu Honorowego Obywatela Wołomina
i  Zasłuzony  dla  Wołomina.  Przepisy,  które  regulują  nadawanie  tych  tytułów to  przede
wszystkim ustawa z 8 marca 1990 roku o samorzadzie gminnym, w której to w art. 18 pkt
2  ppt  14   jest  zapis  "do  włąściwosci  Rady  Gminy  należy  nadawanie  honorowego
obywatelstwa  gminy",  oraz  zapisy  w  Statucie  Gminy  w  §  9  ustanawiajace  maedal
"Zasłużony dla Wołomina"  W powojennej polsce tytuł Honorowego Obywatela Wołomina
został przyznany Józefowi Cicheckiemu i Ks Prałatowi Janowi sikorze. 
W dniu 14 lutego 2007 roku  Kapituła w składzie:

1. Przedstawiciel Burmistrza – Marzena Roszkowska – Sekretarz Gminy
2. Przedstawiciel Rady Miejskiej – Andrzej Żelezik – Przewodniczacy Rady
3. Przedstawiciel Jednostek Pomocniczych Gminy – Janusz Krawczyk 

oceniła przedstawione do nadania wyróznienia nastepujace kandydatury:
W  zakresie  Honorowy  Obywatel  Wołomina  –  Jego  Ekscelencja   Biskup  Diecezji
Warszawsko – Praskiej  Ks. Arcybiskup Sławoj Leszek Głódź.
W kategorii Zasłuzony dla Wołomina:
I w kategorii Osób Fizycznych:

1. Tadeusz Rosochacki
2. Stefan Ryszkowski
3. Andrzej  Saulewicz
4. Tadeusz Wielechowski

Kapituła postanowiła przedstawić do wyróznienia wszystkie zgłoszone kandydatury.
II.w kategorii osób prawnych nie zgłoszono żadnych kandydatur.
Uzasadnienie  zgłoszenia   o  nadanie  Honorowego  Obywatelstwa  Jego  Ekscelencji
Biskupowi  Diecezji  Warszawsko  –  Praskiej   Ks.  Arcybiskupowi  Sławojowi  Leszekowi
Głódziowi stanowi załacznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

Rada Miejska w Wołominie nadała Honorowe Obywatelstwo Wołomina Jego Ekscelencji
Biskupowi  Diecezji  Warszawsko  –  Praskiej   Ks.  Arcybiskupowi  Sławojowi  Leszekowi
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Głódzowi. Podejmując uchwałę ( w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz.
-0 )  Nr V-24/2007 w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Wołomina

Nadanie Medali „Zasłużony dla Wołomina'
Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Poinformował , że tytuł Tytuł „Zasłużony dla Wołomina” do tej pory otrzymali:
W 1997 roku: 
– w kategorii  osób fizycznych: Ks. Prałat Jan Sikora, Pan Miron Cichecki, Pani Janina
Żelezik 
– w kategorii instytucji: Gazomontaż SA i Oddział  Wołomin  Zakładu Poszukiwań Nafty i

Gazu .
W 1998 roku: 
– Kategorii osób fizycznych: Pani Krystyna Kwapiszewska, Pan Jeremiasz Olszewski, Pan
Andrzej Wojakowski
– w kategorii instytucji: OSP Wołomin i Zakłady Stolarki Budowlanej
W 1999 roku:
– w  kategorii  osób  fizycznych:  Pan  Zygmunt  Korwin  Sokołowski,  Pani  Aleksandra

Bielecka, Pan Stefan Kozłowski, Pan Wacław Panek
– w kategorii instytucji: STERPROJEKT SA.
W 2000 roku:
– w kategorii  osób fizycznych: Pani Helena Kusiak, Ks, Dziekan Józef Kaminski,  Pan

Ryszard Zahn, Ks Mieczysław Malinowski
– w kategorii instytucji_ Sąd Rejonowy w Wołominie
W 2001 roku tytuł „Zasłużony dla Wołomina otrzymali”
– w kategorii osób fizycznych: Pan Marek Żmudzki, Krzysztof Felczak
– w kategorii instytucji: Inspektorat PZU SA w Wołominie, Bank Spółdzielczy Rzemiosła i

Rolnictwa oraz Zakład FOTO-ELKA
W 2002 roku:
– w kategorii osób fizycznych wyróżnienia nie były przyznawane
– w kategorii firm: Wołomiński Klub Biznesu
W 2003 roku_
- w  kategorii osób fizycznych: Pośmiertnie – Pani dr Hlinie Grochockiej
– w kategorii instytucji: Polski Związek Niewidomych o/ Wołomin
w 2004 roku:
– w kategorii instytucji tytuł otrzymał: Liceum Ogólnokształcące Nr 1 w Wołominie
– w  kategorii  osób  fizycznych:  Pani  Stefania  Kuczynska,  Danuta  Zwierzchowska,

Tadeusz Kielsk, Marian Marciniak
W 2005 roku-
– w kategorii osób fizycznych: Pan Franciszek Polikarp Bulik
– w kategorii instytucji: Hospicjum w Wołominie

Andrzej Żelezik- Przewodniczący Radydy
Powiedział,  że  z  tego  co  powiedział  Burmistrz,  w  różnych  latach  różną  ilość  tytułów
przyznawano. Poprosił by radni zdecydowali jaką ilość odznaczeń Rada przyzna w tym
roku.

Radni postanowili przyznać medale wszystkim zgłoszonym kandydatom.

7



Przewodniczący  Rady  przedstawił  kandydaturę  kandydata  Tadeusza  Rosochackiego.
Odczytując uzasadnienie do złożonego wniosku. Treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr
6 do niniejszego protokołu. 
Rada Miejska w Wołominie przyznała medal „Zasłużony dla Wołomina” Panu Tadeuszowi
Rosochackiemu  podejmując  uchwałę  Nr  V-25/2007  w  sprawie  przyznania  Medalu
„Zasłużony dla Wołomina” w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Przewodniczący Rady przedstawił kandydaturę Pana Stefana Ryszkowskiego odczytując
uzasadnienie  do  złożonego  wniosku.  Treść  uzasadnienia  stanowi  załącznik  Nr  7  do
niniejszego protokołu. 
Rada Miejska w Wołominie przyznała medal „Zasłużony dla Wołomina” Panu Stefanowi
Ryszkowskiemu  podejmując  uchwałę  Nr  V-26/2007  w  sprawie  przyznania  Medalu
„Zasłużony dla Wołomina” w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Przewodniczący  Rady  przedstawił  kandydaturę  Pana  Andrzeja  Saulewicza  odczytując
uzasadnienie  do  złożonego  wniosku.  Treść  uzasadnienia  stanowi  załącznik  Nr  8  do
niniejszego protokołu. 
Rada Miejska w Wołominie przyznała medal „Zasłużony dla Wołomina” Panu Andrzejowi
Saulewiczowi  podejmując  uchwałę  Nr  V-27/2007  w  sprawie  przyznania  Medalu
„Zasłużony dla Wołomina” w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. -1
osoba.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  kandydaturę  Pana  Tadeusza  Wierlechowskiego
odczytując uzasadnienie do złożonego wniosku. Treść uzasadnienia stanowi załącznik Nr
9 do niniejszego protokołu. 
Rada Miejska w Wołominie przyznała medal „Zasłużony dla Wołomina” Panu Tadeuszowi
Wielechowskiemu  podejmując  uchwałę  Nr  V-28/2007  w  sprawie  przyznania  Medalu
„Zasłużony dla Wołomina” w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Prowadzący obrady ogłosił przerwę do godz. 15.45
Po przerwie realizowano ciąg dalszy porządku obrad w pkt. 7
Po  przerwie  na  sali  obrad  nieobecni  byli  radni:  Grzegorz  Wajs,Maciej  Łoś,  Marcin
Dutkiewicz

Uchwała Nr V-29/2007  w sprawie przekazania środków trwałych do Miejskiego Zakładu
Oczyszczania w Wołominie;

Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  V-30/2007  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  III-186/06  Rady  Miejskiej  w
Wołominie z dnia 18 grudnia 2006 roku dot. nabycia nieruchomości

Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
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Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

                           Salę obrad opuścił radny Dimitar Jugrew – godz. 15.50

Uchwała Nr V-31/2007 w sprawie sprzedaży nieruchomości;
                                                                                                          
Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -2 osoby

                                         Na salę obrad powrócił radny Marcin Dutkiewicz – godz. 15.55

Uchwała Nr V-32/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
 
                     Na salę obrad powrócił radny Maciej Łoś i radny Dimitar Jugrew godz. 16.00

Uchwała Nr V-33/2007 w sprawie nabycia nieruchomości; 

Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw -0, wstrz. -1  os.

                               Na salę obrad powrócił radny Grzegorz wajs – godz. 16.05

Uchwała Nr V-34/2007 w sprawie nabycia nieruchomości

Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
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Uchwała Nr V-35/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2007 rok

Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  V-36/2007  w  sprawie  określenia  inkasenta  podatku  od  nieruchomości,
rolnego i leśnego na terenie wsi Nowe Lipiny;

Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów  Wiejskich,  Komisji  Finansów  Gminnych  oraz  Komisji  Samorządu  i  Zadań
Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  V-37/2007 w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podpisanie  porozumienia
dotyczącego  opracowania  samorządowego  programu  pn.  „Ossów  Wrota  Bitwy
Warszawskiej 1920 r.”

Treść uzasadnienia do projektu uchwały została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Finansów Gminnych,  Komisji Samorządu i Zadań Własnych
Gminy oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr V-38/2007 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji  Rewizyjnej  Rady
Miejskiej w Wołominie.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw -1, wstrz. -2 osoby

Pkt 9
Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Przedstawił informacje o swojej pracy miedzy sesjami:
– przedstawił  informację  o  zorganizowanym szkoleniu.  Harmonogram przebiegu  tego

szkolenia stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.
– Poinformował,  że wpłynęło pismo od Burmistrza Wołomina  z  prośbą  o  wskazanie

radnych  –  kandydatów  do  Rad  Społecznych  Miejskich  Samodzielnych  Publicznych
ZOZ Nr 1, 2 i 3. Radni mają zastanowić się nad propozycjami do następnej sesji. 

– Trwają dni Wołomina z okazji 86 rocznicy nadania praw miejskich. Odbywa się wiele
imprez  Kulturalnych.  W  poniedziałek  o  godz.  16.00  w  Miejskim  Domu  Kultury  na
uroczystym spotkaniu zostaną wręczone odznaczenia przyznane przez Radę Miejską. .
Przewodniczący Rady poprosił radnych o wzięcie udziału w tym spotkaniu. 

– Radni wystąpili z prośbą o umożliwienie im pełnienia dyżurów, poi to by mogli spotkać
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się  z  mieszkańcami.   Taka możliwość  istnieje.  Radni  mogą  odbywać  spotkania   w
godzinach pracy urzędu.   Wiadomo, że w środę  Urząd Miejski  pracuje do godziny
18.00.  W tym dniu  po wcześniejszym uzgodnieniu można pełnić dyżur. 

– Przewodniczący zasygnalizował  dyskusję dotyczącą zmiany uchwały w sprawie diet
radnych. Prosił o wnioski. 

– W  sprawie  podziału  Komisji  Oświaty,  kultury  i  Sportu  to  obecnie  oczekuje  się  na
opublikowanie uchwały w sprawie zmian w statucie gminy.

– Przewodniczący Rady wystąpił  do Klubu Radnych RSP o wskazanie kandydata do
Komisji Rewizyjnej. Otrzymał odpowiedź w tej sprawie. Radni będący członkami Klubu
Radnych  RSP  w  swoim  piśmie  podtrzymali  kandydaturę  radnej  Henryki  Żabik  do
składu tej  komisji.   Do sprawy Rada powróci  w momencie gdy uchwała w sprawie
składu Komisji Rewizyjnej zostanie potwierdzona przez Wojewodę. Na razie komisja
działa zgodnie z podjęta uchwałą Rady. 

– Przewodniczący  przedstawił  swoją  opinię  na  temat  herbu  miasta  Wołomin.  Jego
zdaniem ten herb nie jest taką wizytówką jaka być powinna.  Za 13 lat będzie 100 –
lecie Bitwy Warszawskiej. Może w tym herbie można by było nawiązać do tych tradycji.
Przewodniczący nawiązał kontakt z osobą znającą się na heraldystyce.   Należałoby
go zaprosić na którąś z kolei sesję i na posiedzenia komisji. 

Pkt  9
Nie było żadnych  interpelacji. 

Pkt 10

Marek Górski – radny
Wnioskował o udostępnienie pomieszczenia w budynku Urzędu Miejskiego do użytku dla
sołtysów,  z  którego  mogliby   korzystać  w  miarę  potrzeb,  gdy  będą  rozliczać  się  z
podatków.  

Emil Wiatrak – radny
Wyczytał  w  prasie,  że  gminy  podwarszaweskie  zostały  zaproszone  do  udziału   w
przedłuzeniu linii ZTM poza granice administracyjne Warszawy. Jedną z takich gmin jest
gmina jest Karczew. Zapytał więc czy Wołomin uczestniczył w takich rozmowach i czy ma
zamiar włączyć się w te prace. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina 
Poinformował,  że  Wołomin  nie  został  zaproszony  do  tych  rozmów.  Jako  gmina
uczestniczy w rozmowach z kolejami  mazowieckimi  i  z  ZTM w sprawie wprowadzenia
biletu strefowego.  Ostatnio odbyta narada w Lesznowoli wyraźnie zdefiniowała politykę
Kolei  Mazowieckich  w obszarach  wschodniego i  zachodniego  brzegu Warszawy tzn
okolic  Pruszkowa  i  Wołomina.   Pozostałe  miejscowości  okolic  Warszawy  zostały  już
włączone do obsługi komunikacji  podmiejskiej.  Rozmowy z Wołominem jeszcze trwają.
Zakłady  Komunikacji  Miejskiej  nie  widzą  możliwości  wprowadzenia  dodatkowych  linii
autobusowych. 

Henryka Żabik – radna
W jednym z dziennikó prasy lokalnej została obwinionma o zniszczenie toru rowerowego,
który został oddany do uzytku jesienią ubiegłego roku.  Choć radna nigdy tam nie była i nie
pracuje na tym osiedlu.   W zwiazku z tym, ze informacje te naruszają  jej  dobre imię,
poprosiła  Burmistrza  o  informację  kto  nadzoruje  ten  teren  ?  Czy  ten  obiekt   jest
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ubezpieczony  ?  Na  jakich  zasadach  mozna  korzystać  z  tego  obiektu  i  pod  czyim
nadzorem ?  Jakie nastąpiły zniszczenia  i czy wiadomo kto  go zniszczył?

Jerzy Mikulski   - Burmistrz Wołomina
Przyjął  do  wiadomości  pytanie  radnej  i  postara  się  udzielić  odpowiedzi.  Nie  może
odpowiadać za to co prasa pisze i jakie reprezentuje poglady. 

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina
Poinformował,  że  Inwestycja  została  odebrana  przez  nadzór  budowlany.  Tor  został
przekazany  do  OsiR,  który  ponosi  za  niego  odpowiedzialność,  ubezpiecza  go  i
zabezpiecza. Miało miejsce zniszczenie, co zostało zgłoszone policji. Koszt naprawy tego
obiektu i przywrócenie go do  stanu pierwotnego oceniony został na ok. 7 tys. zł. 

Henryka Żabik – radna
Wyjaśniła,  że poprosiła o  wyjasnienie,  gdyż  do publicznej  wiadomości  zostały  podane
informacje. Radna prosiła o to by jej pytań nie traktowano jako atak. 

Zofia Michalik – radna
Zapytała, czy były podejmowane rozmowy Urzedu Miejskiego z prywatnymi liniami co do
stawienia przez nich zadaszonych przystanków autobusowych.. Na terenie miasta są tylko
dwie takie wiaty na przystankach.  Dobrze by było gdyby ustawiono ich więcej.

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina 
Wyjaśnił, że przystanki – zadaszone są budowane jedynie tylko przez miasto. Działania
przewoźnikó  w  tym  zakresie  ograniczają  się  jedynie  do  postawienia  słupka  z
oznakowaniem i najwyżej z rozkłądem jazdy.  O istniejące wiaty przystankowe dba miasto
i je konserwuje. Jeżeli radni mają postulaty dotyczące rozważnia możliwosci budowania
takich wiat przystankowych we wskazanych miejscach, to Burmistrz stwierdził, że jest to
przedsięwzięcie  do wykonania.   Przypomniał  jednak,  że wiata  przystankowa w okolicy
osiedla Nafty została rozebrana przez właściciela terenu – administracje osiedla,  która
wzięła na siebie obowiązek konserwacji, ale potem wystąpiła do urzedu o rozebranie jej,
gdyz  uznali,  że  nie  korzystają  z  niej  pasażerowie,  a  jest  to  miejsce  spotkań   grup
młodzieży. Mieszkancy ponownie nie wnioskowali o ustawienie tego zadaszenia co można
uznać za akceptację działania.  Jeżeli będa postulaty Rad Osiedli i radnych o postawienie
ponowne zadaszeń na przystankach , to taka możliwość można rozważyć. Jednak trzeba
mieć świadomośc, iż bęą one finansowane z budzetu gminy. 
Obecnie prowadzone są  rozmowy z przewoźnikami o zmianę  linii  przebiegu niektórych
tras. Chodzi o włączenie południowej części miasta czyli aby autobusy kursowały ulicami:
Wołomińską,  Gryczaną,  Sikorskiego.  Sa  postulaty  mieszkańców  o  włączenie  w  trasę
objazdową tamtych terenów. 

Maciej Łoś -radny
Wnioskował  by wiaty  na przystankach autobusowych  postawić  po stronie wyjazdowej
autobusów z miasta.

Jerzy Mikulski -burmistrz Wołomina
Poinformował o zmianie centrali telefonicznej w urzedzie co wiąże się ze zmianą numerów
urzedowycch
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Dariusz suchenek – Zastępca Burmistrza Wołomina
Poinformował  o  swojej  rezygnacji  ze  stanowiska  Zastępcy  Burmistrza  w  związku  z
objeciem  mandatu  radnego  powiatowego.  Podziękował  wszystkim  osobom
współpracujacym za wspólna pracę. 

W  związku  z  wyczerpaniem  porzadku  obrad   Przerwodniczacy  Rady  Andrzej  Żelezik
zamknął V sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 15 lutego 2007 roku o godzinie 17.00.
Wszystkie podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego
protokołu. 

  Protokołowała                                 Sekretarz 

Grażyna Płaneta                            Emil Wiatrak 
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